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Abstract (en)
The bed can be swiveled from a horizontal sleeping position into a vertical storage position surrounded by a wooden frame in order to serve as a
sideboard. The folding action is supported by two gas pressurized springs (6) joined between the bed frame (4) and the lateral panels (1) of the
sideboard. Each of the springs (4) is provided with a rectangular element (9) with a longitudinal slot (10) attached to its outer end serving as a guide
for a bolt (8) protruding from the lateral panels (1) and creating a gentle motion of the bed along the last stretch of the folding path.

Abstract (de)
Bei einem Wandschrankbett, dessen Bettrahmen (4) um waagrechte Schwenkachsen (5) zwischen einer Liegestellung und einer
Verwahrungsstellung schwenkbar ist, sind zur Erleichterung der Schwenkbewegung Gasfedern (6, 20) vorgesehen, die einerseits am Bettrahmen
(4), andererseits über Befestigungsplatten (2, 3) am Korpus (1) angreifen. Die Gasfedern (6, 20) greifen dabei am Bettrahmen (4) oder am Korpus
( 1 ) über eine beschränkt verschiebbare Lagerung an. Dadurch wird eine sanftere Bewegung des Bettrahmens (4) erreicht. <IMAGE>
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